
 
 

 
 

COMISSIÓ: 1. SOLITUD NO VOLGUDA I VOLUNTARIAT 

Descripció: 

Abordar la problemàtica sobre la solitud no desitjada i 
l'aïllament social de les persones grans que viuen al nostre 
municipi. 
 
Programa de voluntariat de les persones grans. 

  

SESSIÓ 2 
DATA 10/05/2023 

HORA 10h 

LLOC Casal Pere IV 

ASSISTENTS 

Membres comissió:  
Txell T., Erika P., Miquel A., Imma P., Carme V., Maria C.,  
Toni Ll.  

 
S’excusen:   

DINAMITZACIÓ 
Ajuntament:  
Maria Vial  (Portacabot)   

ORDRE DEL DIA / 
TEMES A TREBALLAR 

1. Benvinguda 

2. Lectura dels punts anteriors treballats 

3. Valoració de l’assistència de Mercè Rovira  

4. Conferències: seguiment 

a. Salut i nutrició, i solitud-salut mental i 

activitat física 

5. Traspàs informació 

a. Correu electrònic on fer arribar les activitats 

de les entitats 

b. Ordenança de patinets elèctrics  

6. Torn obert de paraules 

7. Propera trobada 

8. Comiat 

  



DESENVOLUPAMENT 
DE LA SESSIÓ 

 

- Benvinguda 

Es rep a les persones participants. 

 

1. Valoració de l’assistència de Mercè Rovira  

Es fa una breu valoració de l’assistència de Mercè Rovira, 

del Punt de Voluntariat.  

Es comenta que va estar bé i va resoldre dubtes, però es 

comenten diversos temes que creuen que estaria bé 

solucionar:   

- L’oficina hauria de trobar-se en un punt fixe on 

poder anar, que tingués un espai propi. 

- Clarificar on està, l’horari establert. 

Es fa la proposta que la gent que fa voluntariat, tingui un 

carnet per poder identificar-se. I es comenta que això 

depèn de cada entitat (hi ha entitats que ho fan). Es valora 

que d’aquesta manera els i les voluntaris/es potser se 

sentirien més recolzats/des. 

Es comenta que estaria bé saber quins voluntaris treballen 

per a cada entitat.   

 

2. Traspàs informació 

a. Correu electrònic on fer arribar les 

activitats de les entitats 

 

S’informa a quin correu es poden enviar les activitats de 

les entitats: atciutadana@ajsabadell.cat 

Es comenta que ha de sortir de les entitats d’enviar la 

informació.  

Els districtes han de ser capaços d’organitzar-se, i des de 

l’ajuntament s’ha de saber prioritzar les activitats que són 

anuals i prioritàries.  

A través del consell s’hauria de tenir la informació, i se’n 

podria fer més difusió.  

mailto:atciutadana@ajsabadell.cat


 

Es valora que quan són temes relacionats amb 

l’Ajuntament hi ha un moviment ràpid, però quan no hi ha 

massa relació, no es mouen massa.  

Troben necessari un recolzament.  

b. Ordenança de patinets elèctrics  

Actualment no hi ha una ordenança específica per a 

patinets elèctrics, però es preveu que s’incorpori dins la 

futura ordenança de trànsit i mobilitat. Ara mateix està 

aturada però una vegada es posi en marxa, es tindrà en 

compte les aportacions del Consell Consultiu.  

Ara s’està actuant en base a la normativa de la DGT.  

Des del consell es demana que s’activi, ja que es valora que 

és un tema important a resoldre i no es vol que passi res. 

Es demana que es faci complir la normativa, que es 

respecti i es faci seguir. 

c. LOGO 

Es proposa dissenyar una imatge que representi que 

funcionaria de LOGO per representar al Consell Consultiu, 

ja que és important a l’hora de fer difusions o actes 

conjunts que organitza o lidera el Consell. 

Les propostes són les següents:   

- Que hi hagi una ceba 

- Un Edifici emblemàtic  

- Una ceba i 60+. I consell consultiu de persones 

grans a sota. 

d. Enquesta  

Es comenta que des de l’ajuntament s’ha demanat un 

Informe sobre l’enquesta feta a les persones gran que es 

va dur a terme, perquè és important fer un recull dels 

resultats i un recull de possibles propostes i possibles 

solucions.  

Es proposa fer una sessió informativa de solitud no 

volguda i voluntariat, aprofitant per comentar l’enquesta  



a cada districte, per poder arribar a més gent. Miquel 

s’ofereix., i es proposa que Txell i Toni ajudin. 

Es valora que primer s’ha de treballar al consell, de cares al 

juny fer un anàlisis de resultats, un buidatge i possibles 

enfocaments.  

Aquesta enquesta ha servit per conèixer com s’està a 

Sabadell, és genèrica. Feia referència a les persones i no al 

barri. El rendiment que se’n pot treure val la pena tenir-ho 

en consideració. Solitud i salut mental és primordial.  

Es considera que s’ha de fixar un calendari per fer les 

sessions als districtes (que no serien només per persones 

grans sinó que també per famílies, ja que està tot 

connectat). S’hauria de pensar en fer difusió.  

Als districtes hi hauria d’haver una planificació general, 

han de fer difusió ells mateixos. (8 districtes) 

Sorgeix l’idea de fer la divulgació des del Consell Consultiu 

i que es doni importància a la funció que fan.  

 

3. Torn obert de paraules 

o Fira Silver. S’hauria d’haver fet més difusió, i 

més explicació del que es feia. El nom era 

confús. Es considera que s’hauria d’haver 

explicat al consell. 

o Faltaria una programació de l’any i passar-ho 

al Consell Consultiu, que està connectat amb 

les persones grans i fer-ne difusió.  

o Si les entitats no comuniquen a l’ajuntament 

quines activitats fan, és impossible fer una 

programació acurada i mantenir informades 

a les persones.  

o S’hauria de fer una selecció de les activitats 

que són l’estrella per les persones grans, i fer-

ne un programa. Des de la ciutat s’hauria de 



donar importància a certes activitats que són 

més accessibles per tothom.  

o Reprendre els Consells de districte.  

o S’han de muntar bé les coses, per poder 

arribar a més gent.  

o Es podria demanar a Coordinadora que fes 

arribar al Consell Consultiu la informació i 

decisions que parlen a les sessions. 

o Tenir en compte quines entitats no estan al 

consell i fer crida perquè hi assisteixin.  

o Més espais per a gossos perquè hi hagi més 

civisme., i tinguin més espais. S’han de 

respectar els espais.  

o Des de residències els costa tenir en compte 

el que està més obert a la ciutat, ja que les 

persones que hi viuen no surten massa.  

o Hi ha una proposta de llei de l’envelliment 

actiu per a persones grans, si tira endavant, 

seria un pas important pel tractament per a 

les persones grans.  

Proposta: 

- Ajuntament que mirin activitats que es fan als 

districtes, 

- I que hi hagi una coordinació, planificació. 

Organitzar per àmbits les activitats perquè sigui 

més accessible.  

- Una vegada a l’any, fer arribar un paper a les cases 

del barri on es fa, i que hi hagi un telèfon on trucar, 

si no hi poden assistir i necessiten voluntaris per 

poder-los acompanyar.  

 

 

 

 



4. Propera trobada 

14 de juny.  

- Treballar Informe sobre l’enquesta 

6 juliol sessió plenària 

- Es demana que no hi hagi òpera.   

5. Comiat 

S’agreix l’assistència.  

ACORDS  
- Demanar a l’ajuntament per què s’han deixat de fer 

els Consells de districte?  

- S’enviaran les idees per a la proposta del LOGO del 

Consell Consultiu 

- S’acorda que a la sessió de juny es farà un anàlisis 

de l’enquesta per poder fer un informe de resultats 

i possibles solucions 

 

 

 

 

 


